

Title (en)

Process for producing modular elements for temporary constructions.

Title (de)

Verfahren zur Herstellung von modularen Elementen zur Errichtung von temporären Konstruktionen.

Title (fr)

Procédé pour fabriquer des éléments modulaires permettant de réaliser des constructions provisoires.

Publication

EP 0112954 A1 19840711 (FR)

Application

EP 82810571 A 19821230

Priority

EP 82810571 A 19821230

Abstract (en)

The process for producing modular elements for temporary constructions, for example exhibition stands, consists in taking, for each element to be produced, a sheet of board having scorelines (10) dividing the plate up into various portions (11, 12, 14-16), in folding this sheet along the scorelines (10) in order to form a middle portion (11) and two wings (12) which form with the middle portion (11) angles of 135 DEG and struts (14-17) that are glued to the wings (12) in order permanently to maintain these angles of 135 DEG between the middle portion (11) and the wings (12). <IMAGE>

Abstract (fr)

Le procédé de fabrication d'éléments modulaires destinés à la réalisation de constructions provisoires, par exemple de stands d'exposition, consiste à partir, pour chaque élément à fabriquer, d'une plaque de carton présentant des rainures (10) qui divisent la plaque en diverses parties (11,12,14-16), à plier cette plaque le long des rainures (10) de manière à former une partie centrale (11) et deux ailes (12) formant avec la partie centrale (11) des angles de 135° et des entretoises (14-17) qui sont collées aux ailes (12) de manière à maintenir de façon permanente ces angles de 135° entre la partie centrale (11) et les ailes (12).

IPC 1-7

E04H 1/12; G09F 1/06

IPC 8 full level

E04H 1/12 (2006.01); G09F 1/06 (2006.01)

CPC (source: EP)

E04H 1/1272 (2013.01); G09F 1/06 (2013.01)

Citation (search report)

- [AD] CH 628129 A5 19820215 - ZAHND OLIVIER R SA DESIGN [CH]
- [A] DE 2505099 A1 19750814 - KEPAC LTD
- [A] US 2055201 A 19360922 - JOSEPH LEIGH NATHAN
- [A] BE 783866 A 19720918 - SMITH IRVING
- [A] US 4278146 A 19810714 - LERNER ARMAND, et al

Cited by

DE3641742A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0112954 A1 19840711

DOCDB simple family (application)

EP 82810571 A 19821230